
 

 

18-2-2025 

Vragen van de raad: 

 

Tientallen meters zwerf/dumpafval  bij een aantal op en afritten van en naar 
Rijswijk 

 

1: Bent u bekend met dit verschijnsel? 

 

Zie: 

 

https://www.facebook.com/share/v/1aiRn5yCn9/ 

 

2:  Bent u het met Rijswijks-Belang eens dat het geen visitekaartje is voor 
Rijswijk? 

 

2a:Dit mogelijk ondernemers die zich willen komen vestigen in Rijswijk 
afschrikt? 

 

3: Wat kan u eraan doen om dit ( structureel) aan te pakken, proberen te 
verminderen? ( ook al bent u mogelijk niet verantwoordelijk) 

 

Rijswijks-Belang 

Marc Weterings 



  

 

 

 


